
禱告會
Prayer Meeting

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Worship our God

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



聖餐
Communion

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



禱告事項
Prayer Requests

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



你當謹慎，因耶和華揀選你建造殿宇作為聖所。你當剛強去行。
Consider now, for the LORD has chosen you to build a house as the sanctuary. 

Be strong and do the work.”

歷代志上28:10

為教會購堂禱告

願神的心意顯明，帶領教會同心合意的
做出合神心意的決定，也預備所需的經費。

 Pray for the purchasing of church premises 

May God’s will be revealed, lead church to make the decision

That is in line with God’s heart, and provide the necessary funds.



求你指教我們怎樣數算自己的日子，好叫我們得着智慧的心。
Teach us to number our days, that we may gain a heart of wisdom.

詩篇 90:12

為學生暑假期間的生活禱告

求神賜給學生智慧運用時間，
在家中或外出所說所行仍可以為主做見證！

 Pray for the students live a godly life during the summer vacation,

Ask God to give students wisdom in using their time

So that everything they say and do either at home or outside

Can bear witness for the Lord !



教會使命
4C Church Mission

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



我們要去
進入校園與社區
使萬民作主門徒

We shall Go,
enter the Campuses & Communities,

and make disciples of the people!





上週經文 Last Week Scripture

彼得前書 1 Peter 3:15

只要心裏尊主基督為聖。
有人問你們心中盼望的緣由，就要常作準備，

以溫柔、敬畏的心回答各人；

But in your hearts revere Christ as Lord. 

Always be prepared to give an answer to everyone 

who asks you to give the reason for the hope that you have. 

But do this with gentleness and respect,



讀經＆信息
Scripture & Message

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



約翰福音 JOHN 1:1、10-18

1:1 太初有道，道與神同在，道就是神。

1:10 他在世界，世界也是藉着他造的，世界卻不認識他。
1:11 他到自己的地方來，自己的人倒不接待他。
1:12 凡接待他的，就是信他名的人，他就賜他們權柄作神的兒女。
1:13 這等人不是從血氣生的，不是從情慾生的，

也不是從人意生的，乃是從神生的。

 1 In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God.

10 He was in the world, and though the world was made through him, the world did not recognize him.

11 He came to that which was his own, but his own did not receive him.

12 Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God—

13 children born not of natural descent, nor of human decision or a husband’s will, but born of God.



約翰福音 JOHN 1:1、10-18

1:14 道成了肉身，住在我們中間，充充滿滿地有恩典有真理。我
們也見過他的榮光，正是父獨生子的榮光。1:15 約翰為他作見證，
喊着說：「這就是我曾說：『那在我以後來的，反成了在我以前
的，因他本來在我以前。』」1:16 從他豐滿(的恩典)裏，我們都
領受了，而且恩上加恩。1:17 律法本是藉着摩西傳的；恩典和真
理都是由耶穌基督來的。1:18 從來沒有人看見神，只有在父懷裏
的獨生子將他表明出來。
14 The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the one and only Son, 

who came from the Father, full of grace and truth.15 (John testified concerning him. He cried out, saying, “This is the one 

I spoke about when I said, ‘He who comes after me has surpassed me because he was before me.’ ”)16 Out of his 

fullness we have all received grace in place of grace already given.17 For the law was given through Moses; grace and 

truth came through Jesus Christ.18 No one has ever seen God, but the one and only Son, who is himself God and is in 

closest relationship with the Father, has made him known.



約翰福音 JOHN 1:1、10-18      高天圓牧師 PASTOR KAO

效法耶穌
Imitate Jesus



回應
Response

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



小家長 / 副小家長

按 立

Installation



中大

孫雲平

社青牧區

哈哈獅

楊植程

林美蕙

叮噹獅

陳長湧

廖慕安哲

社青獅

葛順康

張御民

鹿鹿

劉蕓

新心望旺

黃彥霖

葉謙 黃威豪

學生牧區

J 個

閻以箴

林姵妤

那個

Ita Lau

嘻嘻嘻嘻

陳子羿

Ichthus

Hariyanto
Gunawan

Ana Maria

小家長

副小家長

小家名稱

區長-田汝玲師母家庭牧區

長青

何素華

許馨娟

家庭

高天圓牧師

清心

賴建穎

區長-高天圓牧師

區長-余愛天傳道

區長-高天圓牧師

中大牧區



小家長(副)的牧養宣言 Leader Proclamation
本人承蒙主呼召成為小家長/副小家長，我___________宣告：

I have been called by the Lord to be a leader/co-leader of small group, I proclaim

1.我要回應耶穌的愛，來愛主所託付的小家員。
I will respond to Jesus' love by loving the members of the small group entrusted to me by the Lord.

2. 我要以生命的糧，來餵養主託付的小家員。
I will nourish the small group members entrusted to me by the Lord with the bread of life 

3. 我要以耶穌的接納，也無條件的接納小家員。
I will accept every members of the small group unconditionally, just as Jesus accepts.

4. 我要盡力效法耶穌，來牧養主托付的小家員。
I will strive to follow Jesus in shepherding the small group members entrusted to me by the Lord.

5. 我要用耶穌的真理，來引導小家員走在光中。
I will encourage and guide the small group members to walk in the light with Jesus' truth .

6. 我要用耶穌的溫柔，來勸導、督責小家員更多結果。
I will encourage and admonish the group members to bear more fruit with Jesus' gentleness.

7. 我要以受苦的榜樣，來幫助小家員勝過患難。
I will help the small group members overcome hardships with a suffering example.



小家員宣言 Congregation Proclamation
1. 我要委身小家，接受肢體為家裡人。

I will commit to the small group and accept every members as my family.

2. 我要敞開真誠分享，彼此接納同心。

I will open up and share sincerely, accepting one another with one spirit.

3. 我要接受生命的糧，使靈命成長。

I will receive the bread of life, allowing my spiritual life to grow.

4. 我的信心要成長，使我不怕困難。

I will not fear difficulties, since my faith will grow daily.

5. 我要謙卑順服主，接受裝備與督責。

I will humbly obey the Lord, accepting discipleship and pruning.

6. 我要付出愛與恩慈，祝福每位小家人。

I will give love and kindness, blessing every group member.

7. 我要委身小家服事，成為基督的見證。

I will commit to serving the small group, becoming a witness of Christ.



本週經文 This Week Scripture

約翰福音 JOHN 1:14

道成了肉身，住在我們中間，
充充滿滿地有恩典有真理。

我們也見過他的榮光，正是父獨生子的榮光。，

The Word became flesh and made his dwelling among us. 

We have seen his glory, the glory of the one and only Son, 

who came from the Father, full of grace and truth.



家裡的事
Announcements

★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★



愛宴服事 Luncheon service

7/07

7/14

餐點就位 善後清理

國高 兒童 家庭

嘻嘻嘻嘻 叮噹猶獅



楊右任弟兄 YU-JEN YANG

講題 :上班有什麼意義 ?

下週預告
PREVIEW FOR NEXT WEEK



7/14







第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單
→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的弟兄姊妹或朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們

The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; 

the Lord turn his face toward you and give you peace.



★ ★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★ ★

祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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